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PROTOKÓŁ Nr XL/2023 

z XL Sesji Rady Gminy Korycin odbytej dnia 28 grudnia 2023 r. (czwartek) w sali 

konferencyjnej GOKSiT w Korycinie, w godz. 11.00 – 13.00 pod przewodnictwem pani 

Iwony Chwiećko – przewodniczącego Rady Gminy Korycin. 

 

 

Stan Rady Gminy – 15 radnych 

Obecnych – 13 radnych  

zgodnie z załączoną listą obecności stanowiącą załącznik do oryginału protokołu z Sesji Rady 

Gminy. 

 

Radni obecni podczas obrad sesyjnych: 

1) pan Radosław Andrysewicz 

2) pan Marek Brylewicz 

3) pan Jerzy Burak 

4) pani Iwona Chwiećko 

5) pani Ewa Jakowiec 

6) pani Emilia Lengiewicz 

7) pan Janusz Małyszko 

8) pan Antoni Mróz 

9) pan Antoni Pakuła 

10) pan Grzegorz Sieńko  

      11)  pan Zdzisław Sitko 

      12)  pan Kazimierz Urban 

      13)  pani Julita Wasilewska 

 

Radni nieobecni- pan Szubzda Stanisław i pan Wróbel Leszek Jan 

 

Ponadto w posiedzeniu Sesji udział wzięli: 

1) pan Mirosław Lech – Wójt Gminy Korycin  

2) pan Andrzej Waszczeniuk – Skarbnik Gminy 

3) pani Wiktoria Pruszyńska – Zastępca Wójta i Sekretarz Gminy 

4) pani Urszula Wynimko – protokolantka posiedzenia 

 

 Obrady XL Sesji Rady Gminy Korycin prowadziła pani Iwona Chwiećko – 

przewodniczący Rady Gminy Korycin. 

 Na początku obrad sesyjnych pani przewodnicząca serdecznie powitała państwa 

radnych  oraz wszystkie osoby obecne na sali obrad. Następnie na podstawie listy obecności 

stwierdziła, że na stan 15 radnych w obradach sesyjnych uczestniczy w tej chwili 13 radnych, 

zatem obrady są prawomocne, gdzie Rada może obradować i podejmować stosowne uchwały. 

Przypomniała, że zgodnie z art. 14 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

uchwały zapadają zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego 

składu Rady w głosowaniu jawnym. Zatem dzisiejsze uchwały powinny być w ten sposób 

podjęte.  

Pani przewodnicząca poinformowała, że do porządku obrad dzisiejszej Sesji proponuje 

dołączyć z inicjatywy Pana Wójta Uchwałę w sprawie innego sposobu udokumentowania 

wykonania obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości 

nieczystości ciekłych, zarządzam więc głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku 

obrad XL Sesji Rady Gminy Korycin. Na podstawie wykazu z głosowania imiennego pani 

przewodnicząca stwierdziła, iż w głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem 
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proponowanego porządku obrad głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących 

się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca stwierdziła, że porządek 

obrad XL Sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie (wykaz z imiennego głosowania 

stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych). 

Oto treść przyjętego porządku obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego XL Sesji Rady Gminy Korycin. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Gminy odbytej dnia 29 listopada 2023 

roku. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Korycin w okresie międzysesyjnym, 

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/178/2021 Rady Gminy 

Korycin z dnia 23 lipca 2021 roku w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet oraz 

należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Gminy 

Korycin – uchwała Nr XL/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 28 grudnia 2023 r. 

w powyższej sprawie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego na nieruchomości albo od 

innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno- wypoczynkowe - 

uchwała Nr XL/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 28 grudnia 2023 r. w powyższej 

sprawie.  

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVI/289/2023 Rady Gminy Korycin 

z dnia 25 lipca 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 

Gminy Korycin na lata 2024 – 2034 oraz określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu Strategii, w tym trybu konsultacji  – uchwała 

Nr XL/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 28 grudnia 2023 r. w powyższej sprawie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów Wójta 

Gminy Korycin dla uczniów Szkoły Podstawowej im. Stefana Kardynała 

Wyszyńskiego za wysokie wyniki w nauce, wysokie osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej – uchwała Nr XL/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 28 

grudnia 2023 r. w powyższej sprawie – (uchwała zgłoszona przez Komitet 

„Korycińska Inicjatywa Społeczna”). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalania stawki tej opłaty – uchwała Nr XL/  /2023 

Rady Gminy Korycin z dnia 28 grudnia 2023 r. w powyższej sprawie - (uchwała 

zgłoszona przez Komitet „Korycińska Inicjatywa Społeczna”). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie  wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalania stawki tej opłaty – uchwała Nr XL/  /2023 

Rady Gminy Korycin z dnia 28 grudnia 2023 r. w powyższej sprawie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na 2024 rok – 

uchwała Nr XL/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 28 grudnia 2023 r. w powyższej 

sprawie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 

rok – uchwała Nr XL/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 28 grudnia 2023 r. w 

powyższej sprawie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Gospodarki i Budżetu 

na 2024 rok – uchwała Nr XL/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 28 grudnia 2023 

r. w powyższej sprawie. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji na 2024 rok – uchwała Nr XL/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 28 grudnia 

2023 r. w powyższej sprawie.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Korycin na 2023 rok – 

uchwała Nr XL/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 28 grudnia 2023 r. w powyższej 

sprawie. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na 

lata 2023 – 2033 – uchwała Nr XL/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 28 grudnia 

2023 r. w powyższej sprawie. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Korycin na 2024 rok – 

uchwała Nr XL/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 28 grudnia 2023 r. w powyższej 

sprawie.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Korycin na lata 2024 – 2033 – uchwała Nr XL/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 

28 grudnia 2023 r. w powyższej sprawie.  

19. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone przez państwa radnych na poprzedniej Sesji Rady 

Gminy Korycin. 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

21. Wolne wnioski i informacje. 

22. Zamknięcie obrad.  

 

Pani przewodnicząca stwierdziła, że zgodnie z proponowanym porządkiem obrad Rada 

Gminy Korycin winna przyjąć protokół z XXXIX Sesji Rady Gminy odbytej dnia 29 listopada  

2023 roku. Przypomniała, że był on wyłożony do wglądu państwa radnych w Urzędzie Gminy 

Korycin oraz zamieszczony w BIP Urzędu Gminy, każdy z radnych miał prawo wcześniej 

zapoznać się z jego treścią, wnieść uwagi, poprawki, które w drodze głosowania jawnego 

mogłyby być przyjęte bądź odrzucone przez Radę Gminy po uprzednim wysłuchaniu 

protokolanta. 

Pani przewodnicząca obrad zarządziła przystąpienie do głosowania nad przyjęciem 

protokołu z XXXIX Sesji. Na podstawie wykazu z głosowania imiennego stwierdziła, iż w 

głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca obrad stwierdziła, iż protokół z obrad XXXIX Sesji Rady Gminy Korycin 

odbytej dnia 29 listopada 2023 roku został przyjęty jednogłośnie (wykaz z imiennego 

głosowania stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych). 

 

Ad.4/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad głos zabrał pan Mirosław Lech – 

Wójt Gminy Korycin i przedstawił sprawozdanie Radzie Gminy ze swojej działalności w 

okresie międzysesyjnym, a zwłaszcza z wykonania uchwał Rady. 

W okresie od XXXIX Sesji Rady Gminy Korycin odbytej w dniu 29 listopada 2023 roku do 

dnia dzisiejszej Sesji Rady tj. 28 grudnia 2023 roku realizowałem wspólnie z pracownikami 

Urzędu Gminy i gminnych jednostek organizacyjnych oraz osobiście  następujące zadania: 

1. Zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym przekazałem w ramach 

nadzoru Wojewodzie Podlaskiemu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku oraz na 

merytoryczne stanowiska pracy do realizacji uchwały Rady Gminy Korycin podjęte podczas 

obrad XXXIX Sesji Rady.  

 2. W dniu 1 grudnia 2023 r. wraz ze skarbnikiem gminy odwiedziliśmy naszych 

Przyjaciół w Rejonie Wileńskim. Odbyliśmy ważne i merytoryczne spotkanie z Panem 

Robertem Duchniewiczem - Merem Samorządu Rejonu Wileńskiego oraz jego najbliższymi 

współpracownikami. Ustaliliśmy najbliższe wspólne projekty i kierunki dalszej współpracy. 
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Odwiedziliśmy również Dom Kultury Polskiej w Wilnie. 

3. W dniu 5 grudnia 2023 roku w Brukseli wziąłem udział w posiedzeniu Grupy-

European Alliance (Przymierze Europejskie), które dotyczyło głównie priorytetów na 2024 rok. 

Odbyła się bardzo istotna dyskusja, informacje i ustalenia oraz rola nas, Polaków, abyśmy w 

decyzyjności UE odgrywali ważną rolę. 

4. W dniu 6 grudnia 2023 roku odbyłem spotkanie z wykonawcą inwestycji w 

Milewszczyźnie „Mój Dom z Drewna” Tomasz Waszkiewicz ze Sztabina, które dotyczyło 

omówienia bieżących prac związanych z budową Domu Dziedzictwa oraz dostawą 

wyposażenia wystawienniczo- warsztatowego. Prace związane z budową grodziska zostały 

zakończone, zaś budowa domu dziedzictwa  zostanie zakończona w planowanym terminie. Na 

wniosek Wykonawcy prace związane z zagospodarowaniem terenu wokół domu dziedzictwa 

zostaną wykonane na wiosnę 2024 r. 

5. W dniu 7 grudnia br. odbyłem spotkanie z Prezesem Przedsiębiorstwa Produkcji 

Materiałów Drogowych KRUSZBET S.A. w Suwałkach, celem omówienia szczegółów 

dotyczących otwarcia drogi w Krukowszczyźnie, w związku z zakończeniem inwestycji pn. 

„Rozbudowa i przebudowa drogi gminnej od DK nr 8- Krukowszczyzna- droga woj. Nr 671”  

Również w tym dniu wziąłem udział w otwarciu przepięknej wystawy „Rodzinne tkactwo 

dwuosnowowe. Z pokolenia na pokolenie”. Jest to wystawa kunsztu tkackiego kultywowanego 

przez Panią Bernardę Rość - Mistrzynie Tkania Tkaniny Dwuosnowowej, która przekazuje 

swoje umiejętności swoim córkom. Wystawa jest efektem Stypendium Narodowego Instytutu 

Kultury i Dziedzictwa Wsi - Mistrz i Uczeń w ramach, którego Magdalena Waszczeniuk utkała 

swoje dwie pierwsze tkaniny pod okiem swojej mamy. Wystawę można podziwiać do końca 

roku.  

Tego dnia spotkałem się również w Szkole Podstawowej z projektantami celem opracowania 

audytu energetycznego i dokumentacji projektowej niezbędnej do realizacji zadania 

dofinansowanego ze środków Polskiego Ładu pn. Modernizacja systemu ogrzewania z dostawą 

instalacji fotowoltaicznej do budynku Szkoły Podstawowej w Korycinie z zagospodarowaniem 

terenów sportowych szkoły (Gmina otrzymała promesę na kwotę 7,88 mln złotych, tylko 5% 

wkładu własnego). Dodatkowo Gmina przygotowuje wniosek o dofinansowanie w ramach 

Funduszy Europejskich dla Podlaskiego 2021-2027 z działania efektywność energetyczna. 

Nabór trwa do 29 grudnia 2023 r. W przypadku pozyskania dodatkowego dofinansowania 

możliwa będzie głęboka termomodernizacja budynków szkolnych wraz z modernizacją 

systemu ogrzewania i wentylacji. 

W tym dniu wybrano najkorzystniejsza ofertę w przetargu na przygotowywanie i dostarczanie  

posiłków do placówek oświatowych na terenie gminy Korycin na 2024 rok. Najkorzystniejszą 

ofertę przedstawiła Biesiada Weselna z siedzibą w Kumiale za kwotę jednego pełnego obiadu 

23 zł, w tym 11,50 zł wsad do kotła. Umowę podpisałem 18 grudnia. 

6. W dniach 8 - 9 grudnia br. wraz z Radnymi, przedstawicielami Gminy Terespol i 

Radnymi tej gminy uczestniczyliśmy w wyjeździe studyjny do Wilna. Podczas kolacji 

gościliśmy przedstawicieli Rejonu Wileńskiego. Była to wspaniała okazja do wymiany 

doświadczeń między naszymi gminami i wspólnego zwiedzania Wilna. 

7. 12 grudnia 2023 roku została udostępniona promesa wstępna na zadanie polegające 

na modernizacji istniejącego na terenie gminy oświetlenia, poprzez wymianę opraw 

nieenergooszczędnych, tj. niebędących oprawami LED na nowe oprawy energooszczędne 

LED. Przewidywana wartość zadania 1 189 400 zł, wkład własny w wysokości 20% (237 880 

zł). Realizacja zadania przewidziana jest do września 2025 roku. 

9. W dniu 13 grudnia 2023 roku rozstrzygnąłem konkurs na stanowisko ds. sekretarsko 

– kancelaryjnych. Wpłynęło 7 ofert z czego jedna nie spełniała kryteriów formalno – prawnych. 

Umowa zostanie podpisana z początkiem 2024 roku.  



5 
 

 10. W dniu 15 grudnia 2023 roku odbyło się uroczyste otwarcie i poświęcenie drogi 

gminnej w Krukowszczyźnie. Wykonawcą inwestycji było Przedsiębiorstwo Produkcji 

Materiałów Drogowych KRUSZBET S.A. z Suwałk. Koszt inwestycji: 5 245 901,50 zł, w tym 

4 999 898,02 zł to dofinansowanie z Polskiego Ładu. Można powiedzieć, że jest to obwodnica 

Korycina. Ma służyć ludziom i po to żeśmy to przedsięwzięcie wymyślili i zrealizowali. Później 

uczestnicy uroczystości przenieśli się do świetlicy w Krukowszczyźnie, gdzie odbyło się 

opłatkowe spotkanie ze strażakami z gminy Korycin - OSP Krukowszczyzna, OSP Ostra Góra, 

OSP Korycin. Była kolęda, wspólna modlitwa oraz poczęstunek. 

11. W dniu 18 grudnia 2023 roku uczestniczyłem wraz z Przewodniczącą Rady w 

spotkaniu związku powiatowo – gminnego „Koryciński”. Następnie wziąłem udział 

w rozprawie w Sądzie Rejonowym w Sokółce. Rozprawa dotyczyła zasiedzenia działki  

w Milewszczyźnie, na której znajduje się stodoła będąca fragmentem zespołu folwarcznego w 

Parku Kulturowym Korycin - Milewszczyzna. Uregulowano stan prawny nieruchomości na 

korzyść Gminy Korycin.  

W tym dniu dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty w postępowaniu na świadczenie usług 

w zakresie przewozu uczniów do szkoły i przedszkola na terenie gminy Korycin w formie 

biletów miesięcznych. Do przetargu przystąpiły dwie firmy: Regularny Przewóz Osób Ryszard 

Grzywacz, który zaoferował korzystniejszą cenę oraz PKS Nova Białystok. W stosunku do 

2023 roku cena biletu miesięcznego ulgowego wzrośnie o ok. 10 zł.  

12. W dniu 19 grudnia 2023 roku z rąk 17 Gromady Zuchowej „Krasnoludowy Gród” 

z Korycina odebrałem Betlejemskie Światło Pokoju – to ogień zapalony w Grocie Narodzenia 

Chrystusa w Betlejem. Jest symbolem pokoju, braterstwa, nadziei. 

 Popołudniu odbyła się wigilia pracowników Urzędu Gminy oraz jednostek podległych. 

13. 20 grudnia odbyłem spotkanie z panem Grzegorzem Bogojło kierownikiem zespołu 

opracowującego dokumentację dot. termomodernizacji i modernizacji systemu grzewczego 

budynków szkoły podstawowej w Korycinie. W spotkaniu uczestniczył również Dyrektor 

Szkoły. Podsumowano wyniki przeprowadzonego audytu pod kątem możliwości aplikowania 

o dodatkowe środki unijne. 

14. W dniu 21 grudnia 2023 roku wziąłem udział w spotkaniu opłatkowym w Szkole 

Podstawowej w Korycinie. 

15. W dniu 22 grudnia 2023 roku wziąłem udział we wspólnym posiedzeniu Komisji 

Gospodarki i Budżetu wraz z Komisją Rewizyjną. 

W porozumieniu z Powiatem Sokólskim zostanie zamontowany próg zwalniający 

wyspowy na drodze powiatowej ul. Krukowska w Korycinie. Gmina Korycin partycypuje w 

kosztach zakupu i montażu progu, zaś Zarząd Powiatu zakupi znaki drogowe i przygotuje 

projekt stałej organizacji ruchu. 

 

 

   Wydałem następujące zarządzenia:  

1) jako organ wykonawczy w sprawach: 

a) Zarządzenie nr 163/2023 w sprawie zmiany projektu uchwały budżetowej gminy Korycin na 

2024 rok, 

b) Zarządzenie  nr 164/2023 w sprawie zmiany projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej gminy Korycin na lata 2024- 2033, 

c) Zarządzenie nr 165/2023 w sprawie zmiany w budżecie gminy Korycin na 2023 rok, 

d) Zarządzenia nr 166/2023 w sprawie opracowania planu finansowego dla wydzielonego 

rachunku środków Funduszu Pomocy, 

e) Zarządzenie 167/2023 w sprawie wprowadzenia harmonogramu kontroli zbiorników 

bezodpływowych nieczystości ciekłych oraz przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie 

gminy Korycin w latach 2023 – 2024, 
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2) jako kierownik urzędu w sprawach: 

a) Zarządzenie nr 75/2023 w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji w Urzędzie Gminy 

Korycin, 

b) Zarządzenie nr 76/2023 w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji w Przedszkolu im. Jana 

Pawła II w Korycinie, 

c) Zarządzenie nr 77/2023 w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji w Gminnym Ośrodku 

Pomocy Społecznej w Korycinie. 

 Opracowano projekty uchwał i inne materiały będące przedmiotem obrad dzisiejszej 

Sesji.   

Pani przewodnicząca poinformowała, że Rada Gminy wysłuchała sprawozdania z 

działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Gminy i 

nie wniosła do w/w sprawozdania uwag i zastrzeżeń. 

 

Ad.5/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXIII/178/2021 Rady Gminy Korycin z dnia 23 lipca 2021 roku w sprawie ustalenia zasad i 

wysokości diet oraz należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady 

Gminy Korycin. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 

Radna Emilia Lengiewicz: Kwota bazowa, od której będzie naliczamy 20%, chodzi o kwotę 

1 789,42 zł., czyli kwota o jakiej mówimy to jest 357,88 zł? Czyli ta sama kwota, którą radni 

dostają za sesje i komisje, tak? 

 

Skarbnik Gminy: Tak. 

 

Radna Emilia Lengiewicz: Moje pytanie dotyczy związku powiatowo-gminnego: ile do tej pory 

było spotkań i czy są z nich publikowane sprawozdania? Osoby, które zostały tam zgłoszone i 

nie mówię tylko o tym związku, rozumiem, że zdawały sobie sprawę, że będą ponosić koszty 

z tego tytułu. Moim zdaniem praca radnego, a raczej służba, można by rzec, powinna się wiązać 

też z pewnymi wyrzeczeniami i nie uważam, że za wszystko musimy mieć rekompensatę. No 

chyba, że niektórzy przyszli tutaj, żeby pozyskiwać jakieś środki finansowe duże.  

 

Skarbnik Gminy: Do tej pory odbyły się dwa posiedzenia. Projekt uchwały ma służyć po to, 

żeby wyrównać istniejącą sytuację. Nasza gmina współtworzy dwa związki: „Kumiałka-

Biebrza” i związek powiatowo-gminny „Koryciński”. Mamy dwoistość sytuacji – radni, którzy 

są delegowani do związku „Kumiałka-Biebrza” mają zwrot kosztów, a w powiatowo-gminnym 

nie. Więc ten projekt uchwały jest przedstawiany po to, żeby ujednolicić obecną sytuację. 

 

Wójt Gminy: Decyzję o wstąpieniu do związku powiatowo-gminnego państwo radni 

podejmowali. Chodzi o pozyskiwanie dodatkowych środków na rozwój Gminy Korycin i 

powiatu sokólskiego. Związek złożył dwa projekty: na remont szpitala w Sokółce i na budowę 

drogi DK8-Popiołówka-Zdroje. Otrzymaliśmy tylko środki na remont szpitala w Sokółce, ale 

trzeba pamiętać, że jest to również bardzo ważne miejsce dla mieszkańców Gminy Korycin. 

Mamy nadzieję, że w przyszłości uda się pozyskać razem inne dodatkowe środki. Wszelkie 

dokumenty dotyczące związku przechowuje Starostwo Powiatowe w Sokółce. 

 

Radna Emilia Lengiewicz: Czy są jeszcze spotkania związku gmin „Kumiałka-Biebrza”? 
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Wójt Gminy: Tak. Nie zamykaliśmy tego związku, ponieważ być może pojawi się szansa, żeby 

razem pozyskiwać dodatkowe środki na różne cele w przyszłości. 

 

Dalszej dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 13 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, przeciw 

zagłosowała 1 radna i 1 radny wstrzymał się od głosu. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin większością głosów podjęła uchwałę w 

sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/178/2021 Rady Gminy Korycin z dnia 23 lipca 2021 roku 

w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet oraz należności z tytułu zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla radnych Rady Gminy Korycin. 

 

UCHWAŁA NR XL/310/2023 

RADY GMINY KORYCIN 

 

z dnia 28 grudnia 2023 r. 

 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/178/2021 Rady Gminy Korycin z dnia 23 lipca 

2021 roku w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet oraz należności z tytułu zwrotu 

kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Gminy Korycin 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

AD.6/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego na 

nieruchomości albo od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno- 

wypoczynkowe. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 

Zgodnie z art. 6j ust. 3b znowelizowanej ustawy z dnia 13 września 1996r. o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach (tj. Dz. U. z 2023 r. poz. 1469) w przypadku nieruchomości, 

na której znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe, rada gminy uchwala ryczałtową stawkę opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi nie wyższą niż 10% przeciętnego miesięcznego dochodu 

rozporządzanego na 1 osobę ogółem za rok, od domku letniskowego na nieruchomości, albo od 

innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

 Prezes Głównego Urzędu Statystycznego ogłasza, w drodze obwieszczenia w dzienniku 

Urzędowym Rzeczpospolitej Polskiej "Monitor Polski" w pierwszym kwartale każdego roku 

przeciętny miesięczny dochód rozporządzalny na 1 osobę ogółem za rok poprzedni (art. 6k ust. 

5 ww. ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach). W obwieszczeniu z dnia 28 marca 

2023 r. w sprawie przeciętnego miesięcznego dochodu rozporządzalnego na 1 osobę ogółem w 

2022r. Głównego Urzędu Statystycznego podał informację, że przeciętny miesięczny dochód 

rozporządzalny na 1 osobę ogółem w 2022. wyniósł 2249,79 zł.  

Ponadto zgodnie z art 6k ust. 3 rada gminy określi stawki opłaty podwyższonej za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, jeżeli właściciel nieruchomości nie wypełnia 

obowiązku zbierania odpadów komunalnych w sposób selektywny, w wysokości nie niższej 

niż dwukrotna wysokość i nie wyższej niż czterokrotna wysokość stawki ustalonej przez radę 

gminy odpowiednio na podstawie ust. 1 albo w art. 6j ust. 3b.  
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W związku z powyższym podjęcie przedmiotowej uchwały jest zasadne. 

 

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 13 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia 

ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku 

letniskowego na nieruchomości albo od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno- wypoczynkowe. 

 

UCHWAŁA NR XL/311/2023 

RADY GMINY KORYCIN 

 

z dnia 28 grudnia 2023 r. 

 

w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za rok od domku letniskowego na nieruchomości albo od innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

Ad.7/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXXVI/289/2023 

Rady Gminy Korycin z dnia 25 lipca 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 

Rozwoju Gminy Korycin na lata 2024 – 2034 oraz określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu Strategii, w tym trybu konsultacji. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 

W lipcu 2023 r. Rada Gminy Korycin podjęła uchwałę dotyczącą określenia trybu i 

harmonogramu opracowania Strategii Rozwoju Gminy Korycin na lata 2024 –2034. 

Elementem przedmiotowej Uchwały był m.in. harmonogram opracowania projektu Strategii. 

W związku z częstymi zmianami prawa istotnie wpływającymi na zapisy w strategii zasadnym 

jest dostosowanie projektu strategii do stanu obecnie obowiązującego. Gmina Korycin jest na 

etapie planowania kolejnych przedsięwzięć, które zamierzamy ująć w strategii i dostosować 

dokument do realiów pozyskiwania środków. 

 

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 13 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednoglośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr 

XXXVI/289/2023 Rady Gminy Korycin z dnia 25 lipca 2023 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Korycin na lata 2024 – 2034 oraz określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii, w tym trybu konsultacji. 

 

UCHWAŁA NR XL/312/2023 

RADY GMINY KORYCIN 

 

z dnia 28 grudnia 2023 r. 
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zmieniająca uchwałę Nr XXXVI/289/2023 Rady Gminy Korycin z dnia 25 lipca 2023 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Korycin na lata 

2024 - 2034 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

 

Ad.8/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu 

przyznawania stypendiów Wójta Gminy Korycin dla uczniów Szkoły Podstawowej im. Stefana 

Kardynała Wyszyńskiego za wysokie wyniki w nauce, wysokie osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej –uchwała zgłoszona przez Komitet „Korycińska Inicjatywa 

Społeczna”. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 13 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 

Regulaminu przyznawania stypendiów Wójta Gminy Korycin dla uczniów Szkoły 

Podstawowej im. Stefana Kardynała Wyszyńskiego za wysokie wyniki w nauce, wysokie 

osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej –uchwała zgłoszona przez Komitet 

„Korycińska Inicjatywa Społeczna”. 

 

UCHWAŁA NR XL/313/2023 

RADY GMINY KORYCIN 

 

z dnia 28 grudnia 2023 r. 

 

w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów Wójta Gminy Korycin dla 

uczniów Szkoły Podstawowej im. Stefana Kardynała Wyszyńskiego za wysokie wyniki w 

nauce, wysokie osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej 

 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

 

 

Ad.9/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie wyboru metody ustalania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalania stawki tej opłaty – uchwała 

zgłoszona przez Komitet „Korycińska Inicjatywa Społeczna”. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 
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Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 13 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 2 radnych, przeciw zagłosowało 7 radnych 

i 4 radnych wstrzymało się od głosu. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin większością głosów odrzuciła uchwałę w sprawie wyboru 

metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalania stawki tej 

opłaty – uchwała zgłoszona przez Komitet „Korycińska Inicjatywa Społeczna”. 

 

UCHWAŁA NR XL/314/2023 

RADY GMINY KORYCIN 

 

z dnia 28 grudnia 2023 r. 

 

w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalania stawki tej opłaty 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

 

Ad.10/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie wyboru metody ustalania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalania stawki tej opłaty. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 13 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyboru metody 

ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalania stawki tej opłaty. 

 

UCHWAŁA NR XL/315/2023 

RADY GMINY KORYCIN 

 

z dnia 28 grudnia 2023 r. 

 

w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki tej opłaty 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

Ad.11/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 

Gminy na 2024 rok. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 
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wzięło 13 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia planu 

pracy Rady Gminy na 2024 rok. 

 

UCHWAŁA NR XL/316/2023 

RADY GMINY KORYCIN 

 

z dnia 28 grudnia 2023 r. 

 

w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na 2024 rok 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

 

Ad.12/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2024 rok. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 13 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok. 

 

UCHWAŁA NR XL/317/2023 

RADY GMINY KORYCIN 

 

z dnia 28 grudnia 2023 r. 

 

w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

 

Ad.13/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji 

Gospodarki i Budżetu na 2024 rok. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 13 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia planu 

pracy Komisji Gospodarki i Budżetu na 2024 rok. 



12 
 

 

UCHWAŁA NR XL/318/2023 

RADY GMINY KORYCIN 

 

z dnia 28 grudnia 2023 r. 

 

w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Gospodarki i Budżetu na 2024 rok 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

Ad.14/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji na 2024 rok. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 13 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia planu 

pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2024 rok. 

 

UCHWAŁA NR XL/319/2023 

RADY GMINY KORYCIN 

 

z dnia 28 grudnia 2023 r. 

 

w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2024 rok 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

Ad.15/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie innego sposobu 

udokumentowania wykonania obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na terenie 

nieruchomości nieczystości ciekłych. 

 

Wójt Gminy: Myślę, że idziemy maksymalnie na rękę naszym mieszkańcom. Do tej pory 

wymagane było podpisanie umowy z firmą, która działa na terenie Gminy Korycin. Przy 

pomocy tej uchwały dajemy mieszkańcom możliwość innego sposobu udokumentowania  

wykonania obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych ma terenie nieruchomości 

nieczystości ciekłych poprzez okazywanie rachunków, faktur, paragonów lub dowodów 

zapłaty wystawionych przez firmę, która posiada zezwolenie na działanie na terenie naszej 

gminy.  

Radny Grzegorz Sieńko: A są takie firmy na terenie Gminy Korycin? 

Radny Janusz Małyszko: Wpis na stronie Gminy Korycin, była informacja o dwóch takich 

firmach: Wodociągi Podlaskie i PHU OSA Usługi Asenizacyjne – Łabanowicz Andrzej. 
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Uchwała, którą mamy zamiar podjąć ma na celu zwolnić nas z podpisania umów z tymi 

podmiotami.  

Radny Grzegorz Sieńko: Może to być firma z innej gminy? 

Wójt Gminy: Musi to być firma, która posiada zezwolenie na działanie na terenie Gminy 

Korycin. Inne firmy mogą się ubiegać o to zezwolenie.  

Radna Ewa Jakowiec: Nie każdy potrzebuje opróżniać zbiorniki tak często. Jak często 

musimy je opróżniać? 

Sekretarz Gminy: Osadnik trzeba opróżnić raz na dwa lata. 

Radna Emilia Lengiewicz: Firma, która chciałaby dostać rekomendację gminy, co musi 

spełnić? Jakiś wniosek złożyć? 

Sekretarz Gminy: Musi spełnić wszystkie wymogi, które dotyczą działalności regulowanej. 

Na BIP Gminy Korycin jest zakładka, można się zapoznać lub zapraszamy do Referatu 

Inwestycji, Gospodarki   Komunalnej i Rolnictwa po więcej szczegółów.  

Dalszej dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W 

głosowaniu imiennym udział wzięło 13 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku 

głosowania pani przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła 

uchwałę w sprawie  innego sposobu udokumentowania wykonania obowiązku w zakresie 

pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości nieczystości ciekłych. 

UCHWAŁA NR XL/320/2023 

RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 28 grudnia 2023 r. 

w sprawie innego sposobu udokumentowania wykonania obowiązku w zakresie 

pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości nieczystości ciekłych 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

Pani przewodnicząca zarządziła 15 minut przerwy. 

Wznowiono obrady. 

Ad.16/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Korycin na 2023 rok. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 

Skarbnik Gminy: Koniec roku to taki czas na robienie porządków, ja właśnie to poczyniłem. 

Większość zmian dotyczy załącznika dochody, mamy koniec grudnia i mamy obraz ile czego i 

z jakiego tytułu do budżetu wpłynęło. Dlatego te zmiany zaproponowałem dla państwa do 

przegłosowania. 
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Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 13 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Korycin na 2023 rok. 

UCHWAŁA NR XL/321/2023 

RADY GMINY KORYCIN 

 

z dnia 28 grudnia 2023 r. 

 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Korycin na 2023 rok 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

Ad.17/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Korycin na lata 2023 – 2033. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 13 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2023 – 2033. 

 

UCHWAŁA NR XL/322/2023 

RADY GMINY KORYCIN 

 

z dnia 28 grudnia 2023 r. 

 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2023 – 2033 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

Ad.18/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Korycin na 2024 rok. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

Dostali państwo także pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w 

tym temacie oraz pozytywną opinię Komisji Gospodarki i Budżetu. 

 

Skarbnik Gminy ogólnie omówił proponowany projekt Budżetu Gminy. 

 

Projekt uchwały budżetowej na 2024 rok został przyjęty Zarządzeniem Nr 161/2023 

Wójta Gminy Korycin w dniu 15 listopada 2023 r. W dniu 30 listopada 2023 r Wójt Gminy 

Korycin Zarządzeniem Nr 163/2023 dokonał zmiany projektu uchwały budżetowej na 2024 

rok.  
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Projekt uchwały określa: 

1. Dochody budżetowe w ogólnej kwocie 32 556 583,61 zł, z tego dochody bieżące – 

16 359 393,00 zł i majątkowe - 16 197 190,61 zł. 

2. Wydatki budżetowe w ogólnej kwocie 33 475 432,71 zł, z tego wydatki bieżące w wysokości 

16 092 901,21 zł i wydatki majątkowe 17 382 531,50 zł. 

3. Planowany deficyt budżetowy na 2024 rok w kwocie 918 849,10 zł, który zostanie pokryty: 

a) wolnymi środkami rozumianymi jako nadwyżka środków pieniężnych na rachunku 

bieżącym 

budżetu gminy wynikająca z rozliczeń wyemitowanych papierów wartościowych, kredytów 

i pożyczek z lat ubiegłych w kwocie 783 517,79 zł 

b) niewykorzystanymi środkami pieniężnymi na rachunku bieżącym budżetu, wynikającymi 

z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 

zasadami 

wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 135 331,31 zł 

4. Planowane przychody budżetu w wysokości 1 463 922,10 zł oraz rozchody budżetu 

stanowiące w całości wysokość spłat rat kredytów długoterminowych i obligacji komunalnych 

kwocie 545 073,00 zł. 

5. Wysokość rezerw w 2024 r. — 200 000,00 zł (rezerwa ogólna w wysokości 150 000 zł oraz 

rezerwa celowa na zarządzanie kryzysowe w wysokości 50 000 zł.) 

6. Limity wydatków na zadania inwestycyjne w 2024 r. 

7. Limity zobowiązań z tytułu emisji papierów wartościowych oraz kredytów i pożyczek. 

8. Planowane kwoty: 

a) dochodów z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych (70 000 zł.) 

oraz 

wydatki na realizację zadań określonych w gminnym programie profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych (101 000,00 zł), w gminnym programie przeciwdziałania narkomanii 

(1000 zł) 

b) dochodów w kwocie 15 000,00 zł z tytułu dodatkowej opłaty za wydawane zezwolenia na 

sprzedaż napojów alkoholowych w opakowaniach nieprzekraczających 300 ml oraz wydatki 

w kwocie 15 000,00 zł na działania mające na celu realizację lokalnej międzysektorowej 

polityki 

przeciwdziałania negatywnym skutkom spożywania alkoholu. 

c) dochodów w kwocie 619 500,00 zł z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz wydatki w kwocie 723 431,31 zł na pokrycie kosztów systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi określonych w ustawie z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości 

i porządku w gminach 

d) dochodów w kwocie 20 000,00 zł i wydatki w kwocie 20 000,00 zł związane z realizacją 

zadań określonych ustawą Prawo ochrony środowiska 

9. Kwoty dotacji planowane do udzielenia z budżetu gminy w 2024 r. 

10. Upoważnienia dla Wójta w zakresie dozwolonym przepisami prawa. 

 

Radna Emilia Lengiewicz: Jeśli chodzi o plan wydatków- dział 750 pozycja 4010 

wynagrodzenia osobowe pracowników- czy są to pracownicy tylko gminy czy poza gminni też? 

 

Skarbnik Gminy: Chodzi o pracowników gminnych urzędniczych oraz gospodarczych.  

 

Radna Emilia Lengiewicz: Dział 854 – edukacyjna opieka wychowawcza pozycja 3240 czy to 

chodzi o stypendia socjalne? 
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Skarbnik Gminy: Tak. 

 

Radna Emilia Lengiewicz: Jeszcze dział 926 kultura fizyczna? 

 

Skarbnik Gminy: Jest to kwota dotacji, którą przeznaczamy dla Gminnego Ośrodka Kultury z 

przeznaczeniem na działalność sportową. 

 

Dalszej dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pan 

wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie jawne. W 

głosowaniu imiennym udział wzięło 13 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 

głosów przeciwnych nie było, wstrzymał się 1 radny. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin większością głosów podjęła uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Korycin na 2024 rok. 

 

UCHWAŁA NR XL/323/2023 

RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 28 grudnia 2023 r. 

 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Korycin na rok 2024 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

Ad.19/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2024 – 2033. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

Otrzymali państwo także pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku 

w tym temacie oraz pozytywną opinię Komisji Gospodarki i Budżetu. 

 

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pan wiceprzewodniczący 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 13 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2024 – 2033. 

 

UCHWAŁA NR XL/324/2023 

RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 28 grudnia 2023 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2024 – 

2033 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024 - 2033 

 

Ad. 20/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad głos zabrała pani Wiktoria 

Pruszyńska – Sekretarz Gminy i przedstawiła odpowiedzi na pisemne wnioski zgłoszone przez 

radnych gminy na poprzedniej Sesji Rady. 
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Po ostatniej sesji Rady Gminy Korycin wysłaliśmy w dniu 14 grudnia do GDDKiA wniosek o 

zrobienie przejścia dla pieszych w miejscowości Skindzierz, odpowiedzi jeszcze nie 

otrzymaliśmy.  

Tego samego dnia wysłaliśmy wniosek do Starostwa Powiatowego w Sokółce o zimowe 

utrzymywanie dróg powiatowych, czyli odśnieżanie, podsypywanie w miejscach 

newralgicznych (skrzyżowania, zakręty, wzniesienia) i również nie dostaliśmy odpowiedzi.  

 

Ad. 21/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad głos zabrała pani przewodnicząca 

i poprosiła państwa radnych o zgłaszanie interpelacji i zapytań o charakterze zasadniczym, 

dotyczących spraw gminnej wspólnoty. 

Radna Emilia Lengiewicz: Czy istnieje możliwość, żeby GOKSiT w piątki był otwarty do godz. 

21?  

Wójt Gminy: Zwrócę się z takim pytaniem do pani dyrektor GOKSiT, jednak jeżeli jest taka 

potrzeba to myślę, że nic nie stoi na przeszkodzie. 

Radna Emilia Lengiewicz: Chcę podziękować za światło na ulicach w okresie między-

świątecznym. Chcę również podziękować za głosowania na dzisiejszej i poprzedniej sesji, 

chodzi o uchwały z Korycińskiej Inicjatywy Społecznej. Każdy może korzystać z tego typu 

instrumentów, do czego zachęcam.  

Radny Jerzy Burak: Czy można napisać pismo do GDDKiA w sprawie zniesienia zakazu 

parkowania przy wiatraku w Korycinie? W piątki jest problem z parkowaniem. 

Wójt Gminy: Zwrócimy się do GDDKiA z taką prośbą. 

Radny Radosław Andrysewicz: Chcę zgłosić potrzebę usuwania folii rolniczych i innych 

odpadów pochodzenia z działalności rolniczych. 

Radni nie zgłosili więcej interpelacji i zapytań. 

 

Ad.22/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca poprosiła 

państwa radnych, a także inne osoby obecne na sali obrad o zgłaszanie wolnych wniosków i 

informacji w sprawach różnych. 

Na wniosek pani Ingi Kimborowicz pani przewodnicząca udzieliła jej głosu.  

Pani Inga Kimborowicz: Chcę podziękować za pozytywne zagłosowanie w sprawie uchwały 

dotyczącej regulaminu przyznawania stypendium uczniom Szkoły Podstawowej w Korycinie 

zgłoszonej przez Komitet „Korycińska Inicjatywa Społeczna”. Nie zaskoczyliście mnie, że 

większość zagłosowała przeciw projektu również zgłoszonego przez komitet dotyczącego 

obniżenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Mam pytanie do osób, 

które są w Komisji Gospodarki i Budżetu aby uzasadnić, dlaczego postanowiliście nie 

zaopiniować pozytywnie ten projekt? Proszę o odpowiedź pana przewodniczącego Buraka. 

Radny Jerzy Burak: Na ten temat wypowiadał się już pan Wójt. 

Pani Inga Kimborowicz: Ale ja proszę pana, jako przewodniczącego komisji, co zaważyło na 

tym, żeby zaopiniować negatywnie. 
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Radny Jerzy Burak: Myślę, że brak funduszy. 

Pani Inga Kimborowicz: Czyli na to nie ma funduszy, a na inne rzeczy uważacie, że jest. 

Radny Jerzy Burak: Tak. 

Pani Inga Kimborowicz: Teraz proszę panią Ewę Jakowiec o odpowiedź. 

Radna Ewa Jakowiec: Musimy dbać o wspólne dobro i tych pieniędzy nie ma po prostu. 

Pani Inga Kimborowicz: Tak? A proszę mi powiedzieć co zrobiliście, żeby mieszkańcy płacili 

mniej za te śmieci. 

Przewodnicząca Rady Gminy: Pani Ingo, pani nie ma prawa odpytywania. Komisja stanowisko 

swoje przedstawiła i wcale nikt nie musi się przed panią tłumaczyć. To jest pierwsza sprawa. 

A druga sprawa też byłam na tej komisji, wiemy jaki mamy deficyt, tam są jakieś oszczędności 

więc go pokrywamy, nie musimy zaciągać kredytu. Niech pani pokaże punkt, z którego 

moglibyśmy podjąć te dwieście ileś tysięcy, ale to też jest wyliczone niedokładnie, no załóżmy 

250 tys. Proszę mi powiedzieć, co pani proponuje. 

Pani Inga Kimborowicz: W uzasadnieniu dosyć obszernie napisano skąd mają być te pieniądze 

pozyskane. Również udzielałam odpowiedzi na to pytanie kiedy zaproszony był Komitet na 

rozmowę z panem Wójtem, z panią Sekretarz, panią przewodniczącą. W ramach realizacji 

zadań, które spadają na gminę, na samorząd, można by było część tej kwoty pozyskać w ramach 

funduszu sołeckiego, który nigdy nie jest wyodrębniany. To są zaniedbania przez lata. Zawsze 

płaciliśmy w porównaniu do innych gmin więcej za śmieci i podejrzewam, że jak nic się nie 

zmieni to będziemy płacić jeszcze więcej. Kiedy zajmował się tym związek gmin „Kumiałka-

Biebrza” też apelowaliśmy, żeby zmniejszyć koszty funkcjonowania systemu, a dokładnie 

przeniesienie biura związku do budynku Urzędu Gminy Korycin, gdzie wówczas on generował 

ogromne koszty.  

Przewodnicząca Rady Gminy: Pani Ingo to się już wszystko wydarzyło. Gospodarkę odpadami 

przejął Urząd Gminy, więc nie ma co wracać do przeszłości. 

Pani Inga Kimborowicz: Ja chcę tylko podkreślić to, że przez to, że Wy nie potraficie korzystać 

z narzędzi, które wam daje państwo, ustawodawca, My jako mieszkańcy ponosimy skutki tych 

wysokich opłat za śmieci. I dobrze, że uchwaliliście pozytywnie drugą uchwałę, chociaż te 2 

zł. Przy czym jeszcze podkreślę, ten projekt uchwały w ramach inicjatywy obywatelskiej, 

wiązało się z takimi kosztami jak: poświecenie swojego czasu w ramach społecznego interesu, 

gdzie pod każdym z tych projektów uchwał trzeba było pozbierać po co najmniej 100 podpisów 

i powiem Wam, że większość mieszkańców, z waszych okręgów, których jesteście 

przedstawicielami podpisało się pod tym. Wy dzisiaj nie zważaliście, że to nie są wymysły 

wyłącznie kilku osób – mnie i jeszcze kilku, tylko prawie 200 osób.  

Przewodnicząca Rady Gminy: Mam do pani pytanie: czy te wszystkie osoby, które podpisały 

się pod projektami uchwał zapoznały się z ich treścią?  

Pani Inga Kimborowicz: Zapoznali się. Skoro składali podpis to osoba świadoma zawsze musi 

się zapoznać z treścią pod którą się podpisuje. Już skończę z tymi śmieciami, bo i tak nic nie 

wskóram. Odniosą się do tej uchwały, której nie było na BIP w sprawie innego sposobu 

udokumentowania wykonania obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na terenie 

nieruchomości nieczystości ciekłych. Swojego czasu pojawiła się na stronie internetowej 
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informacja, że Urząd Gminy do sierpnia 2024 r. ma przeprowadzić kontrolę, jak na terenie 

gminy są opróżnianie nieczystości  

 

Dalsza dyskusja do odsłuchania na nagraniu Sesji na stronie:  

https://bip-ugkorycin.wrotapodlasia.pl/ 

 

Ad.23/ Wobec wyczerpania porządku dziennego XL Sesji Rady Gminy Korycin Pani 

przewodnicząca stwierdzeniem „Zamykam obrady sesyjne” zamknęła je, dziękując 

jednocześnie za sprawny i rzeczowy ich przebieg. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                            Przewodniczący Rady: 

Urszula Wynimko                                                                                  Iwona Chwiećko 


